
 

 
 

Commissie 2 

Campus Blairon 200, 2300 Turnhout 

stad@turnhout.be, www.turnhout.be 
 
 
 

contactpersoon: 

Jan Van Rompuy 
Commissiesecretaris 
T +32 14 44 33 42 
jan.vanrompuy@turnhout.be 

 

 

 

 

 
 

Commissie 2 

 

Geachte mevrouw 

Geachte heer 

 

Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 

Als gevolg van de Corona

De commissie vindt plaats op 

 

Agenda: 

- Goedkeuring verslag vorige ve
- Toelichting over de impact van corona op de economie in Turnhout en omgeving door Voka en Unizo
- Ambitienota 'Futureproof bedrijventerreinen in Turnhout'
- Toewijzingsregels de Ark 
- Vraag van raadslid Peter Roes

Graag had ik wat meer informatie gek

in eigendom van projectontwikkelaar JENI 

Een tweetal weken gelegen moest ik in een politiek magazine de tijdslijn lezen over de 

herontwikkeling van de oude Philips site.

Ik vind het jammer dat dit

voorziene organen binnen de stad. Als je als gemeenteraadslid de info moet halen uit kranten of 

politieke magazine is dit laag bij de grond.

Graag meer info door de bevoegde schepen van werk.

Het is niet dat dit een klein dossiertje de herstructurering bij Ph

Overgenomen door Signify verderzetting van de  herstructurering en verkoop van de tereinen, 

meer dan 4 zware herstructureringen werden al gerealiseerd. Stee

Dan deze info via de magazine, het blad verschijnt in gans Turnhout , ook de medewerkers van 

Signify lezen dit en er wordt op de werkvloer over gepraat. De informatie in het magazine is 

anders dan de informatie dew

telefoon of sturen ze mij een mailtje met de vraag of ik hierover meer weet.

Ik moet dan jammer genoeg zeggen dat ik hiervan niet op de hoogte ben.

Vandaar mijn vragen :

- Wat is de stand van zaken herin
- Waarom deze info verspreiden in een magazine en niet op de plaats waar we als 

gemeenteraadslid verwachten dat de info gegeven wordt.

 
 
 
 

 
 

Aan de gemeenteraadsleden 
Kelly Verheyen, schepen 
Luc Op de Beeck, schepen 
Jan Van Rompuy, commissiesecretaris
Melanie Ryckaert, lokale economie
Nele Jansen, lokale economie 
Kassandra Driezen, de Ark 
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Turnhout, 

Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 2.   

Als gevolg van de Corona-crisis zal alles digitaal verlopen (zie link onderaan) 

De commissie vindt plaats op woensdag 17 maart  2021  om  19:30  uur. 

Goedkeuring verslag vorige vergadering 
over de impact van corona op de economie in Turnhout en omgeving door Voka en Unizo

Ambitienota 'Futureproof bedrijventerreinen in Turnhout'  
Toewijzingsregels de Ark  
Vraag van raadslid Peter Roes 

Graag had ik wat meer informatie gekregen over de invulling van de voormalige Philips site

in eigendom van projectontwikkelaar JENI  

Een tweetal weken gelegen moest ik in een politiek magazine de tijdslijn lezen over de 

herontwikkeling van de oude Philips site. 

het jammer dat dit in een politieke magazine verteld wordt en niet op de daarvoor 

voorziene organen binnen de stad. Als je als gemeenteraadslid de info moet halen uit kranten of 

politieke magazine is dit laag bij de grond. 

Graag meer info door de bevoegde schepen van werk. 

Het is niet dat dit een klein dossiertje de herstructurering bij Philips deze is al van 2006 bezig

Overgenomen door Signify verderzetting van de  herstructurering en verkoop van de tereinen, 

meer dan 4 zware herstructureringen werden al gerealiseerd. Steeds zijn we het hart ervan in.

via de magazine, het blad verschijnt in gans Turnhout , ook de medewerkers van 

Signify lezen dit en er wordt op de werkvloer over gepraat. De informatie in het magazine is 

anders dan de informatie dewelke er in de fabriek circuleert . Dan krijg je van je excollega’s 

telefoon of sturen ze mij een mailtje met de vraag of ik hierover meer weet.

Ik moet dan jammer genoeg zeggen dat ik hiervan niet op de hoogte ben.

Vandaar mijn vragen : 

Wat is de stand van zaken herinrichting van de site. 
Waarom deze info verspreiden in een magazine en niet op de plaats waar we als 
gemeenteraadslid verwachten dat de info gegeven wordt. 

Jan Van Rompuy, commissiesecretaris 
Melanie Ryckaert, lokale economie 

Turnhout, 11 maart 2021 

 

over de impact van corona op de economie in Turnhout en omgeving door Voka en Unizo 

van de voormalige Philips site, nu 

Een tweetal weken gelegen moest ik in een politiek magazine de tijdslijn lezen over de 

in een politieke magazine verteld wordt en niet op de daarvoor 

voorziene organen binnen de stad. Als je als gemeenteraadslid de info moet halen uit kranten of 

ilips deze is al van 2006 bezig. 

Overgenomen door Signify verderzetting van de  herstructurering en verkoop van de tereinen, 

ds zijn we het hart ervan in. 

via de magazine, het blad verschijnt in gans Turnhout , ook de medewerkers van 

Signify lezen dit en er wordt op de werkvloer over gepraat. De informatie in het magazine is 

. Dan krijg je van je excollega’s 

telefoon of sturen ze mij een mailtje met de vraag of ik hierover meer weet. 

Ik moet dan jammer genoeg zeggen dat ik hiervan niet op de hoogte ben. 

Waarom deze info verspreiden in een magazine en niet op de plaats waar we als 



 

 

 

 

 

 

 

 

- Wat is de tijdslijn van de herinrichting van de site.
- En heeft de schepen al wel eens stilgestaan wat

een werknemer ....
- Punten agenda gemeenteraad
- Uit het college 
 

Met vriendelijke groeten 

 

Annemie Der Kinderen 

Commissievoorzitter 

 

 

Let op: digitale commissie

 

Deelnemen via deze link:

https://zoom.us/j/975449993?pwd=UWpCSGhRY1hrZXkwdUFwRWY4ZXZPUT09

 

 

Wat is de tijdslijn van de herinrichting van de site. 
En heeft de schepen al wel eens stilgestaan wat een herstructurering teweeg brengt bij 
een werknemer .... 

Punten agenda gemeenteraad 

Let op: digitale commissie 

Deelnemen via deze link: 

https://zoom.us/j/975449993?pwd=UWpCSGhRY1hrZXkwdUFwRWY4ZXZPUT09
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een herstructurering teweeg brengt bij 

https://zoom.us/j/975449993?pwd=UWpCSGhRY1hrZXkwdUFwRWY4ZXZPUT09 


